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PROTOKÓŁ NR 5/24  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 30 września 2024 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pan Sebastian Jasiński    - przewodniczący komisji  

2. Pan Piotr Kędzia    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk   - członek komisji  

4. Pan Dariusz Ceglarski   - członek komisji 

5. Pan Łukasz Dybka     - członek komisji  

6. Pani Joanna Kałdońska   - członek komisji 

7. Pan Marek Kieler   - członek komisji  

8. Pani Jolanta Mitka   - członek komisji    

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu 

         Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (SP ZOZ) 

3. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

         Społecznych w/m 

4. Pan Bartłomiej Panek    - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

         w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Karolina Poniewiera   - p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji,  

         Transportu i Dróg w/m 

6. Pan Jarosław Rozmarynowski  - radny Rady Powiatu w Wieluniu  

7. Pan Tomasz Stanik    - kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie  

8. Pan Grzegorz Idzikowski   - pracownik Nadzoru Wodnego w Kępnie 

9. Pan Grzegorz Wróbel    - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 
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10.Pani Joanna Krzemińska  - pracownik Nadzoru Wodnego w Sieradzu 

11.Pan Jerzy Kolman    - kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

12.Pani Sylwia Walczak    - z-ca naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

         Środowiska w/m 

 

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie V posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

7. Sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2023-

2025” (za okres I-VI 2024 r.). 

8. Sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2024 r. 

9. Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych: Kępno, Pajęczno, Sieradz, 

Wieluń i Wieruszów z działań podejmowanych na terenie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. 

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

11. Zamknięcie V posiedzenia komisji. 
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Pkt 1 

Otwarcie V posiedzenia komisji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji otworzył  

V posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu.  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poinformował, że 

według listy obecności obecni są wszyscy członkowie komisji. Stwierdził 

prawomocność obrad.  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są uwag, 

propozycje zmian do przedstawionego porządku posiedzenia. Nikt się nie zgłosił. 

Poinformował, że w dniu dzisiejszym radnym został przekazany projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku. Wobec powyższego zaproponował rozszerzenie porządku obrad  

o punkt pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku” i ujęcie go pod 

numerem 10. Zapytał, kto jest „za”. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku 

obrad punktu pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku” (głosowało 

8 członków komisji).  
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Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poddał pod 

głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek obrad wraz z wprowadzona zmianą 

(głosowało 8 członków komisji). 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie V posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

7. Sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2023-

2025” (za okres I-VI 2024 r.). 

8. Sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2024 r. 

9. Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych: Kępno, Pajęczno, Sieradz, 

Wieluń i Wieruszów z działań podejmowanych na terenie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku. 

11. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie V posiedzenia komisji. 

 

 

Salę obrad opuścił radny Waldemar Borczyk. Komisja obraduje w 7-osobowym 

składzie. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z IV posiedzenia komisji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poinformował,  

że protokół z IV posiedzenia komisji został udostępniony radnym na panelu sesja.pl. 

Zapytał czy są uwagi do jego treści. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła protokół nr 4/24 (głosowało 7 członków komisji; 

nieobecny w tym punkcie radny Waldemar Borczyk). 

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Na salę obrad powrócił radny Waldemar Borczyk. Komisja obraduje  

w 8-osobowym składzie. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał skarbnika 

powiatu. Poinformował, że w materiałach pojawiły się autopoprawki do uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu. Poprosił skarbnika powiatu o przedstawienie 

przedmiotowej uchwały wraz z autopoprawkami.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że w dniu 

dzisiejszym Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji i złożenia 

wniosku, w związku z powyższym od razu autopoprawką zostanie zmieniona nazwa 

zadania z „Termomodernizacja budynku II Liceum Ogólnokształcącego  

im. J. Korczaka w Wieluniu” na „Poprawa efektywności energetycznej budynku  

II Liceum ogólnokształcącego im. J. Korczaka w Wieluniu”. Następnie omówił projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie wraz  

z autopoprawkami. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

pytania. 
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Radny Marek Kieler – członek komisji zapytał skarbnika czy wie, jaką kwotę 

dotacji dla szpitala przekazała gmina Wierzchlas. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wiedział.  

Radny Marek Kieler – członek komisji zapytał czy wszystkie gminy udzieliły 

dotacji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. 

Powiedział, że zastanawia się jeszcze gmina Mokrsko. Dalej powiedział, że 

podejrzewa, że gmina Skomlin i gmina Konopnica nie udzielą dotacji i gmina Biała 

raczej też nie. 

Radny Piotr Kędzia – członek komisji powiedział, że rozumie, że według 

twierdzenia pana skarbnika te środki i tak będą musiały przejść przez powiat, gminy 

nie mogą bezpośrednio udzielić dotacji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, to jest 

decyzja gminy w jaki sposób przekaże dotację, czy bezpośrednio szpitalowi, czy 

przez powiat.   

Radny Marek Kieler – członek komisji wskazał, że podobna sytuacja była  

w covidzie, też gminy bezpośrednio zawierały umowę z SP ZOZ, różni skarbnicy 

różnie to interpretują.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wtrącił, że z tego co pamięta, to 

w ostatnim czasie zespół szkół musiał nawet poprosić o wyrażenie zgody na 

przyjęcie darowizny młotowiertarki. Powiedział, że rozumie, że szpital może dowolnie 

podpisywać umowy, bo posiada zupełnie inny statut. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że szpital posiada 

osobowość prawną, a jednostki osobowości prawnej nie mają.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał, na jakim etapie jest 

inwestycja w DPS, bo pożyczka zostaje, czy zostało cokolwiek zrobione w tym 

zakresie, czy na razie zostało wszystko odłożone. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, to trwa. 

Wskazał, że powiat musi podpisać umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Udzielił wyjaśnień w kwestii dotyczącej pożyczki. 

Poinformował, że zaproponował pani dyrektor żeby rozdzieliła to zadanie na dwie 

części, żeby w tym roku część zapłacić z pożyczki, a część w przyszłym roku już 

ostatecznie z dotacji. 
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Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji dopytał czy inwestycja już 

ruszyła. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że po podpisaniu 

umowy będzie ogłoszony przetarg na to zadanie.  

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2024-2034. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji udzielił głosu 

skarbnikowi powiatu. 

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową uchwałę.  

  Radny Marek Kieler – członek komisji zapytał czy należy rozumieć, że 

inwestycja w Wierzchlesie będzie robiona za własne pieniądze. 

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie. Wyjaśnił, 

że cała inwestycja dotycząca przebudowy drogi powiatowej Olewin - Wierzchlas - 

Przycłapy na odcinku ulicy Olewińskiej w Wierzchlesie zgodnie z wnioskiem  

i podpisaną umową z Łódzkim Urzędem Wojewódzkim jest na kwotę 10.049.838 zł,  

z tego Łódzki Urząd Wojewódzki 7.034.886 zł, powiat 1 mln 507 tys. zł, gmina 

Wierzchlas 1.507.476 zł, z tym że w tym roku inwestycję płacimy tylko i wyłącznie ze 

środków Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego – 723 tys. zł, natomiast w przyszłym roku 

powiat da 753.738 zł i gmina Wierzchlas 753.738 zł – gmina podjęła już stosowną 

uchwałę, i w roku 2026 tak samo, po 753 tys. zł. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w ww. sprawie.  
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  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2024-2034 (głosowało 8 członków komisji). 

Pkt 7 

Sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu 

na lata 2023-2025” (za okres I-VI 2024 r.). 

 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji poprosił panią 

dyrektor o przedstawienie przedmiotowego sprawozdania. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła sprawozdanie  

z realizacji programu naprawczego SP ZOZ w Wieluniu za I połowę 2024 r. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

pytania. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał jak wygląda sytuacja 

szpitala od momentu wdrożenia planu naprawczego, tzn. czy dług wzrósł, czy nie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji stwierdził, że rozumie, że zakład 

musi rozszerzać działalność, inwestować, zwiększać ilości zabiegów, bo zwiększając 

przychody jest szansa, że i dochód się zwiększy. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że dokładnie 

tak. Ponadto zwróciła uwagę, że przy zadłużeniu bardzo istotna jest proporcja 

przychodów do poziomu zadłużenia i tutaj trend jest bardzo pozytywny. Gdyby udało 

się ten trend zachowywać w kolejnych latach, to sytuacja szpitala byłaby bardzo 

komfortowa. Podała przykładowo, że w 2016 r. poziom zadłużenia w stosunku do 

przychodów z NFZ wynosił 65 %, czyli przychody były na poziomie ponad 45 mln zł,  

a poziom zadłużenia wynosił 29 mln 800 tys. zł, natomiast za rok 2023 na koniec 

roku poziom przychodów z NFZ był 93 mln zł, więc przychód w tym okresie został 

zwiększony dwukrotnie, a poziom zadłużenia był 31 mln zł. Powiedziała, że  

w szpitalu generalnie poziom zadłużenia utrzymuje się na poziomie 30 mln zł, ale 

należy wziąć pod uwagę, że poziom kosztów i przychodów w tym okresie wzrósł 
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dwukrotnie, czyli ta relacja jest zupełnie inna. Biorąc pod uwagę rok 2023, podała, że 

strata była na poziomie 1 mln 700 tys. zł, z tym że szpital miał półtora miliona 

nadwykonań w ryczałcie, za które fundusz zapłacił ponad 700 tys. zł i to w roku 2024. 

Oświadczyła, że według niej roku 2023 nie można rozumieć jako tąpnięcie 

negatywne, to był rok bardzo mocno inwestycyjny, w którym kończone były 

inwestycje, co odbiło się na płynności. Wyjaśniła, że wcześniej pilnowano żeby mieć 

zobowiązania wymagalne na poziomie 2 mln zł, teraz na koniec sierpnia 

zobowiązania wymagalne są na poziomie 2 mln zł, ale potrzeba było czasu żeby 

odzyskać ten poziom 2 mln zł, który uważa za bezpieczny jeżeli chodzi  

o zobowiązania wymagalne wobec kontrahentów. Zaznaczyła, że w roku 2023 r. 

szpital 3,5 mln zł z własnych środków przeznaczył na to żeby zakończyć inwestycje, 

które potem mogą pracować, jak np. rezonans magnetyczny.  

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał jak w szpitalu wygląda 

zarządzanie personelem, czy jest ścisła specjalizacja np. średniego personelu 

medycznego, czy dana specjalizacja jest przypisana do danego oddziału i nie ma 

możliwości np. na czas świąt przesunąć część osób z oddziału, który jest pusty, czy 

muszą być tzw. puste dyżury. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że w szpitalu 

obowiązują normy zatrudnienia. Wskazała, że normy zatrudnienia personelu 

średniego (pielęgniarek) dotyczą łóżek, nie pacjentów, nie obłożenia. Poinformowała, 

że w szpitalu i tak pewne przesunięcia są robione, ale nie wszędzie jest to możliwe  

i zasadne, dlatego że specjalizacje poszczególnych pielęgniarek też mają znaczenie, 

np. pielęgniarka anestezjologiczna, nawet jeżeli na tym odcinku jest mniej pacjentów, 

nie zostanie przesunięta na dziecięcy, dlatego że to byłoby marnotrawienie jej 

specjalizacji. Podała, że jeżeli chodzi o personel średni na oddziale dziecięcym, to są 

stosowane pewne cięcia z uwagi na faktyczną liczbę pacjentów i jeżeli jest bardzo 

mało pacjentów, za zgodą pielęgniarki naczelnej zmniejszana jest obsada 

pielęgniarek. Poinformowała, że dwie pielęgniarki zawsze są, bo to jest 

bezpieczeństwo pacjenta, mimo że norma mówi, że powinny być trzy. Zwróciła 

uwagę na sezonowość na tym oddziale, że są okresy, w który pacjentów jest mało  

i okresy, kiedy pacjentów jest znacząco więcej. Nadmieniła na temat systemu 

rozliczania na oddziale dziecięcym. Podała, że na oddziale rehabilitacji również są 

dokonywane przesunięcia, aczkolwiek po zmianie kierownika oddział bardzo dobrze 

funkcjonuje, jest pełne obłożenie. 
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Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji powiedział, że ma uwagę 

odnośnie zawartej w sprawozdaniu informacji na temat obsadzania miejsc 

rezydenckich, że głównym kryterium, a właściwie jedynym jest oddalenie od dużych 

ośrodków akademickich. Poinformował, że teraz głównym kryterium dla młodych 

lekarzy jest dostęp do stołu operacyjnego w przypadku chirurgii. Podał przykład pani 

doktor, która zmieniła rezydenturę, przyszła do wieluńskiego szpitala, bo tutaj jej 

pozwolono stać przy stole.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła, że to prawda. 

Podkreśliła, że to jest atutem wieluńskiego szpitala, rezydenci bardzo szybko 

nabierają umiejętności, ordynatorzy bardzo szybko dopuszczają do stołu 

operacyjnego, do pacjenta, pełnią nadzór. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zaproponował, aby zaznaczyć 

to w sprawozdaniu, to jest powód do tego żeby się promować.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oświadczyła,  

że w rozmowach z młodymi lekarzami jest to stawiane jako atut szpitala, być może  

w dokumencie nie zostało to podkreślone.  Podała, że generalnie często odbywa się 

to tak, że to ordynatorzy zabiegają o rezydentów lub rezydenci czy młodzi lekarze, 

którzy już pracują w wieluńskim szpitalu namawiają swoich kolegów, te ścieżki są 

najskuteczniejsze. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji zapytał ilu jest stażystów. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że  

4 stażystów niedawno skończyło staż, teraz jest 2 nowych. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji stwierdził, że to trochę mało 

biorąc pod uwagę liczbę osób, które co roku wybierają studia medyczne.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że szpitali jest 

dużo. Podała, że jeszcze niedawno w szpitalu było 9 rezydentów. 

Radny Piotr Kędzia – członek komisji zapytał czy osoby po rezydenturach 

zostają w szpitalu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że różnie  

z tym bywa, to bardzo zależy od sytuacji towarzyszącej, czyli jak dalej układa sobie 

życie dana osoba.  

Radny Piotr Kędzia – członek komisji dodał, że na stronie szpitala nadal są 

wakaty. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to nie jest też 

tak, że jest puste miejsce i nie ma lekarza. Powiedziała, że dopóki nie będzie lekarzy, 

z których będą super zadowoleni, to będą szukać. Podkreśliła, że w szpitalu jest 

wielu fantastycznych lekarzy, ale jest też kilku, którzy nie świadczą usług 

medycznych na takim poziomie jak by się chciało. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy w związku ze 

zmniejszoną liczbą porodów oddział porodowy wychodzi na swoje, czy trzeba do 

niego dokładać. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Podała, że jeżeli chodzi o porodówkę, to uważa, że musiałoby być 700 porodów 

rocznie, aby się zbilansować w tym zakresie. Podkreśliła, że po pierwsze trzeba 

zmienić warunki na tym oddziale, po drugie trzeba sobie zdać sprawę z tego, że to 

nie jest tak, że każdy obszar musi się bilansować. Podała, że zgodnie z obecnym 

stanem prawnym położnictwo i ginekologia są ze sobą nieodłącznie związane, wobec 

czego tym samym zestawem osób dyżurujących załatwiana jest ginekologia  

i położnictwo. Wskazała, że ginekologia wykonuje coraz więcej zabiegów, również na 

pograniczu onkologii, i to jest ta opcja, którą w szpitalu powinno się rozwijać, dlatego 

że część z zabiegów, jak histeroskopie, jest wykonywana na oddziale, więc one nie 

zajmują bloku operacyjnego. Jeżeli natomiast chodzi o poważniejsze zabiegi 

onkologiczne, to jest możliwość wyrzucenia ich poza ryczałt w ramach odrębnych 

umów. Podała, że szpital jest w SOLO I. Poinformowała, że aktualnie doktor Ordon 

robi specjalizację z ginekologii onkologicznej. Stwierdziła, mając powyższe na 

uwadze, że wycięcie położnictwa coś zakładowi odbierze, a niekoniecznie zmniejszy 

koszty, trochę zmniejszy, bo zostanie jeden lekarza na dyżurze, a nie dwóch, ale to  

i tak jest nieadekwatne do takich działań. Powiedziała, że ma nadzieję na inwestycję 

na tym oddziale, ponieważ ona zmniejszy przestrzeń, więc zmniejszą się koszty 

sprzątania, ogrzewania, wszystkie tego typu koszty, które są naliczone do tej 

powierzchni, a ma też nadzieję, że i pacjentki będą bardziej zachęcone do rodzenia 

w szpitalu wieluńskim. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji dopytał czy należy rozumieć, 

że oddział położniczo-ginekologiczny mimo mniejszej liczby porodów nie przynosi 

strat. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że w sensie 

finansowym przynosi straty. Pokreśliła, że oddział przyjmuje duże obciążenie bloku 
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operacyjnego, czyli wycięcie ginekologii i położnictwa, część kosztów i tak by  

w szpitalu zostawiła. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że dobrze, że 

dyrekcja szpitala szuka rozwiązań, które zminimalizowałyby straty, niemniej jednak 

chciałby wiedzieć z czego, na ten moment, kiedy nie jest jeszcze uruchomiony 

proces doprowadzenia tego oddziału do pełnej kultury, pokrywane są te koszty,  

z którego oddziału, czy może ogólnie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że ogólnie. 

Zakomunikowała, że teraz, jako szpital musieli wdrożyć i wdrożyli rachunek kosztów. 

Dopowiedziała, że ten rachunek kosztów funkcjonował już wcześniej, tylko teraz jest 

on ustandaryzowany jeżeli chodzi o szpitale.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że nie bez powodu 

zadał to pytanie. Wskazał, że ze statystyk, które były opublikowane w tym roku, 

wynika, że jest najniższa ilość porodów od czasów II wojny światowej i trzeba się  

z tym liczyć. Zapytał, czy wobec powyższego, jak nie będzie porodów, nie trzeba 

będzie przekwalifikować oddziału. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że bardzo 

wiele szpitali w Polsce, w zasadzie 1/3 nie znalazła się w sieci porodówek, czyli nie 

osiągnęła pułapu 400 porodów rocznie. Podała, że w szpitalu wieluńskim było 485 

porodów za 2023 r. Wyjaśniła, że to jest sieć, która ma gwarantować bezpieczeństwo 

i pacjentek i w miarę optymalizację kosztów, bo trzeba wiedzieć, że 400 porodów to 

jest nadal za mało żeby zbilansować ten zakres, chyba że poprawi się wycena. 

Stwierdziła, że jeżeli liczba porodówek zmniejszy się o 1/3, to budżet NFZ też to  

w sposób znaczący zauważy. Intencja jest taka żeby zainwestować w porodówki  

i poprawić wycenę tych, które zostaną. Wskazała, że jest jeszcze drugie kryterium,  

a mianowicie 40 km od innych szpitali.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał gdzie  

w pobliżu wieluńskiego szpitala jest zagrożona porodówka. Stwierdził, że gdyby takie 

były, to być może część pacjentek trafiłaby do Wielunia.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że  

w Zduńskiej Woli porodówka się nie zakwalifikowała. Dalej powiedziała, że w jej 

ocenie dużo pacjentek z wieluńskiej porodówki „ucieka” z uwagi na warunki, które tu 

są. Warunki mają olbrzymie znaczenie. Pacjentki jak widzą złe warunki na oddziale, 

to myślą sobie, że personel też jest kiepski, to się przekłada. 
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Radna Joanna Kałdońska – członek komisji wtrąciła, że jest już część 

personelu fajnego, a część jeszcze do poprawy.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji porządkując dyskusję 

udzielił głosu radnemu Borczykowi.  

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że często 

obserwuje karetki przewożące osoby ze szpitala do szpitala, ze szpitala do domu,  

z domu do szpitala i według niego, na pierwszy rzut oka ich stan techniczny  

z zewnątrz jest bardzo niezadawalający. Zapytał czy szpital ma zapewniony 

bezpieczny transport dla chorych i jak to wygląda finansowo. Powiedział, że 

zastanawia się czy zamiast remontować stare karetki, nie warto byłoby zakupić dwie, 

czy na początek jedną karetkę, bądź też skorzystać z leasingu. Stwierdził, że 

zapewne remont tych karetek jest droższy niż rata leasingu.   

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tabor, 

który posiada szpital, to są samochody, które pokonują tysiące kilometrów, one mają 

wysoki przebieg z racji tego, że transport międzyszpitalny jest na intensywnym 

poziomie, podobnie transport do domu. Podała, że koszty sanitarne są bardzo 

wysokie. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji odrzekł, że do domu 

nie wożą karetki szpitalne.  

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że też 

wożą.  

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy szpital wypożycza 

jeszcze karetki. 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że szpital 

ma umowę z Lukas-Medem i płaci za przejechany kilometr. Podkreśliła, że muszą 

być też umowy zewnętrzne.  

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że rozumie, że 

musi być taka umowa w razie awarii, wypadku karetki, ale czy na bieżąco szpital też 

musi korzystać z zewnętrznej firmy. 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, ale 

zgodnie z umową szpital płaci tylko za przejechane kilometry. Zestawiając koszty, 

które szpital ponosi z obsługą firmy zewnętrznej, to są porównywalne koszty, jeżeli 

chodzi o obsługę. Dodała, że w przypadku transportu międzyszpitalnego mogą 

wezwać Falck i wtedy jest bez kosztów. Dopowiedziała, że sprawy związane  
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z leasingiem są i muszą być analizowane, niemniej jednak trzeba mieć świadomość, 

że to jest dodatkowe, kolejne zakredytowanie się. Powiedziała, że zostaną 

przedstawione plany w tym zakresie, dlatego że byłoby to powiązane ze sprzedażą 

starych karetek szpitalnych, żeby nie ponosić kosztów ubezpieczeń i innych. 

Wskazała, że koszty naprawy nie są jeszcze aż tak wysokie. Problemem są np. 

wydłużające się naprawy z uwagi na to, że nie można znaleźć części.  

  Radny Waldemar Borczyk – członek komisji złożył wniosek żeby dyrekcja 

szpitala przeanalizowała koszty naprawy karetek szpitalnych, koszty leasingu 

nowych karetek i wzięła pod uwagę sprzedaż starych karetek. Powiedział,  

że pacjenci powinni czuć się bezpiecznie, a według niego karetki te na pierwszy rzut 

oka nie spełniają norm.   

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oświadczyła, że karetki 

posiadają przeglądy, są dopuszczone do ruchu i w tym względzie nie może się  

z radnym zgodzić. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zakomunikował, że 

pani dyrektor wniosek przyjęła, więc nie będzie poddawał go pod głosowanie. 

Następnie udzielił głosu radnemu Ceglarskiemu. 

  Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wyraził przekonanie, że pani 

dyrektor rozumie ryzyko, bo słyszy się w prasie, radio, telewizji, że NFZ brakuje  

5 mld zł. Gdyby teraz nie zapłacono za nadwykonania, to i tak szpital musi 

funkcjonować 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że szpital 

funkcjonuje. Podkreśliła, że nadwykonania, o których mówi nie są ujęte nawet  

w przychodach, dlatego że fundusz nie zezwala na wystawienie faktur, nie ma 

aneksów do umów w tym zakresie, także tu są przyblokowani. Podała,  

że w przyszłości już taka sytuacja przyblokowania była i wtedy w którymś momencie 

zdecydowała się na wystawienie faktury papierowej, która po drobnych 

przepychankach została przyjęta, ale generalnie nie jest to praktykowane. 

Zaznaczyła, że tych nadwykonań w wyniku finansowym nie widać.  

  Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji wspomniał, że były zapowiedzi 

konsolidacji, łączenia szpitali. Zwracając się zarówno do pani dyrektor jak i do pani 

kierownik oddziału zapytał, na jakim to jest etapie, czy to zostało wstrzymane. 

Powiedział, że rozumie, że w wieluńskim szpitalu kluczowe oddziały zostaną kosztem 

pewnie mniejszych miejscowości typu Wieruszów, Pajęczno. 
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  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że nie będzie 

jednego dokumentu prawnego, który będzie do czegoś zmuszał, obligował. Ma 

powstać szereg rozporządzeń Ministra Zdrowia, zarządzeń Prezesa Narodowego 

Funduszu Zdrowia, które mają nakłaniać szpitale do pewnych działań, po to żeby je 

do tego zachęcać. Nadmieniła, że wiele kwestii jest niedoregulowanych. 

  Pan Jarosław Rozmarynowski – radny Rady Powiatu w Wieluniu zapytał, 

jakiej kwoty szpital spodziewa się za nadwykonania, chociażby za endoprotezy. 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podała, że za I półrocze 

niespełna 700 tys. zł, na ten moment pewnie niewiele poniżej miliona złotych. 

Dodała, że zawsze były płacone, nie ma też takiej deklaracji, że na pewno nie będą, 

ale mają informację, że „ostrożnie”, ale cóż to znaczy ostrożnie, czy to jest powód 

żeby przekładać pacjentów i żeby nie mieli zrobionych endoprotez.  

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji odniósł się do kwestii 

nadwykonań. Podał, że pani dyrektor powiedziała o 700 tys. zł w tamtym roku,  

a nadwykonania były na poziomie około 1,5 mln zł. Zapytał, z czego wynika różnica 

płatności. 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że pani Minister 

Zdrowia wydała zarządzenie, z którego wynikało, że będzie płacone 50 % 

nadwykonań w ryczałcie i tak też zostało zrobione. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zakomunikował, że 

zmieniła się władza w ratownictwie medycznym WSRM (Wojewódzka Stacja 

Ratownictwa Medycznego). Zapytał czy są jakieś informacje odnośnie zagrożenia 

wieluńskiego ratownictwa medycznego 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że na ten 

moment nie ma. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji dopytał czy jest do 

końca roku. 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że do 

końca roku. Poinformowała, że pozytyw też jest taki, że przedłużono o kolejne pół 

roku brak kar dla szpitali za nieumieszczanie lekarza w karetce typu S. Jest to bardzo 

dobra informacja. Oświadczyła, że jeżeli upłynie ten termin, będą musieli zastanowić 

się czy zastawiają karetkę „S”, chyba że będzie komfort obsady lekarskiej. Podała, że 

póki co lekarze, których udało się „złapać”, chcieli brać po 4-5 dyżurów pod rząd 

 i kwoty, które nie opłaciłyby się finansowo, więc nie zdecydowała się na to.  
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  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są jakieś 

nieoficjalne informacje na temat tego czy znowu NFZ będzie płacił 50 % 

nadwykonań, jaka jest tendencja. 

  Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podkreśliła, że 50 % 

dotyczyło nadwykonań w podstawowym ryczałcie z podstawowych oddziałów 

szpitalnych. Podała, że w I połowie roku szpital zrealizował nadwykonania na 

poziomie 108 %. Wyjaśniła, w jaki sposób odbywa się planowanie. Powiedziała, że  

w lipcu dowiedzieli się, że jest zmiana wycen a propos wyceny w ryczałcie – za  

półrocze miała policzone, że wykonanie w ryczałcie jest na poziomie 102 %, a po 

zmianie w lipcu wyceny od początku roku zrobiło się 108 %. Podała, że szpital dąży 

do tego żeby wykonanie w ryczałcie było na poziomie około 100 %, żeby to co jest 

możliwe wyrzucić z ryczałtu i w I półroczu dużo udało się z tego ryczałtu wyrzucić, 

właśnie sprawy onkologicznie, dzięki temu szpital od razu miał pieniądz, od razu 

wystawienie faktury i to spowodowało działania, że szpital zbilansował się  

w I półroczu. Wskazała, że poziom wykonania ryczałtu bierze udział w przeliczeniu 

ryczałtu na kolejny rok, to jest jednak jedna z czterech pozycji licznika we wzorze do 

przeliczenia ryczałtu, więc jej znaczenie jest lekko marginalne. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji odnosząc się do 

programu naprawczego zapytał czy nadal jest procedowany temat urologii przy 

chirurgii i myśli o ZOL-u (Zakład Opiekuńczo-Leczniczy). 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że 

pododdział urologiczny znajduje się w programie naprawczym na kolejny okres,  

i myśli, że w tym zakresie będzie akceptacja wszystkich. Podała, że jeżeli chodzi  

o szpital, to akceptację ma, jest zapewniony urolog i jest zgoda chirurgów na tego 

typu zmiany. Oświadczyła, że jeżeli zakład uzyska zgodę wojewody i NFZ na 

kontrakt, to jak najbardziej w tą stronę będzie dążyć. Zwróciła uwagę trzeba zrobić 

salę zabiegową urologiczną, zmniejszony zostanie oddział dziecięcy, a zwiększony 

oddział chirurgiczny. W wyniku finansowym ma to pełną zasadność, dlatego że  

w szpitalu oddział chirurgiczny chodzi pełną parą, a rozszerzenie o pododdział 

urologiczny byłoby na części oddziału dziecięcego. Zapewniła, że logistycznie jest to 

możliwe do zrobienia; kosztowo – potrzeba na pewno powyżej 3 mln zł  

z doposażeniem. Podała, że przygotowywane są projekty po to żeby mieć taką 

szansę. Wyraziła nadzieję, że taka szansa będzie w ramach KPO, bo można to 
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powiązać ze środkami w ramach onkologii. Poinformowała, że oddział geriatryczny 

też jest planowany i też jest w planie naprawczym. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji stwierdził, że to dobra 

informacja. Wobec braku innych pytań zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

przedmiotowego sprawozdania. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła sprawozdanie Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z realizacji „Programu 

naprawczego SP ZOZ w Wieluniu na lata 2023-2025” (za okres I-VI 2024 r.) 

(głosowało 8 członków komisji).  

Pkt 8 

Sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2024 r. 

 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji przywitał 

zaproszonych gości. Zapytał czy są pytania do kierownika odnośnie przedłożonego 

sprawozdania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie Kierownika Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za I półrocze 2024 r. (głosowało 8 członków komisji).  
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Pkt 9 

Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych: Kępno, Pajęczno, Sieradz, 

Wieluń i Wieruszów z działań podejmowanych na terenie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji powitał kierowników 

Nadzorów Wodnych i podziękował za przybycie na posiedzenie komisji. Zapytał 

członków komisji czy mają pytania do przedłożonego sprawozdania. 

Radny Dariusz Ceglarski – członek komisji podziękował kierownikowi 

Nadzoru Wodnego w Wieluniu za oczyszczenie Kanału Wieluńskiego. Następnie 

zapytał czy istniałaby możliwość jego pogłębienia w celu zwiększenia 

przepustowości, ponieważ jest ona zbyt mała do ilości wody, która wpływa w czasie 

ulewy. Powiedział, że wie, że w jednym miejscu przechodzi pod nim linia gazowa. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu wskazał, że 

na ulicy Wodnej. Podał, że bodajże w piątek została tam wybrana łacha. Odnosząc 

się do sprawy pogłębienia odpowiedział, że teoretycznie jest to możliwe, ale są to już 

kwestie przyrodnicze. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji kierując pytanie do kierownika 

Nadzoru Wodnego w Pajęcznie zapytał czy rzeka Wierznica jest ujęta w planie 

czyszczenia czy regulacji. 

Pan Tomasz Stanik – kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

odpowiedział, że rzeka Wierznica była konserwowana w 2022 r. na odcinku 16,5 km 

od ujścia do terenu powiatu pajęczańskiego. W związku z tym, że na terenie powiatu 

pajęczańskiego są odcinki rzek, które w ogóle jeszcze nie były zrobione, rzeka 

Wierznica w przyszłym roku, ani w kolejnym raczej nie będzie brana pod uwagę. 

Powiedział, że chciałby, aby na terenie każdego powiatu coś, gdzieś zrobić. 

Wskazał, że na chwilę obecną jest firma, która prowadzi dozór jazu, który jest 

zlokalizowany na rzece Wierznica. W najbliższych dniach zostaną przeprowadzone, 

albo już zostały wykonane, prace konserwacyjne polegające na wykoszeniu, 

wyhakowaniu żeby zapewnić drożność tego cieku. Dodał, że w tym roku będą 

rozbierane też tamy bobrowe. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że rozumie, że jaz 

jest bardzo ważną budowlą i trzeba go konserwować i utrzymywać. Zwrócił jednak 

uwagę na stan koryta. 
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Pan Tomasz Stanik – kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie podkreślił, 

że to jest odcinek nieuregulowany rzeki Wierznica, ale przepływ jest, nie było 

żadnych sytuacji powodziowych, nigdzie się woda nie wylała, cały odcinek był 

drożny. Oświadczył, że przechodził ten odcinek i sprawdzał w różnych punktach. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił się z prośbą, aby  

w roku 2026 r. ująć w planach rzekę Wierznica.  

Pan Jarosław Rozmarynowski – radny Rady Powiatu w Wieluniu zapytał 

czy jest możliwość formalno-prawna przykrycia rowu celem zwiększenia miejsc 

parkingowych. Wskazał, że chodzi o ulicę Topolową i ulicę Olchową. 

Pan Jerzy Kolman – kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że jest taka możliwość, wiąże się to z uzyskaniem pozwolenia wodno-

prawnego. Wskazał, że pozwolenia wodno-prawne wydaje dyrektor Zarządu Zlewni 

w Sieradzu.  

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddał pod głosowanie przedmiotowe 

sprawozdanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęła sprawozdania Kierowników Nadzorów 

Wodnych: Kępno, Pajęczno, Sieradz, Wieluń i Wieruszów z działań podejmowanych 

na terenie powiatu wieluńskiego w 2023 r. (głosowało 8 członków komisji).  

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku. 

  Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wskazał, że 

przedmiotową uchwałę częściowo już omówił skarbnik powiatu. Wobec braku pytań 

zapytał, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w ww. sprawie.  

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 
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Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia 

wniosku (głosowało 8 członków komisji).  

Pkt 11 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji zapytał czy w tym 

punkcie ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Pkt 12 

Zamknięcie V posiedzenia komisji. 

Radny Sebastian Jasiński – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknął V posiedzenie komisji. 

protokołowała             przewodniczący komisji 

Anna Zychla                                         Sebastian  Jasiński    

 

 

 

 


